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JEŠTĚD - proč ho ráda fotím ?
Jelikož máme krásný výhled na Ještěd, tak si ho ráda fotím například u 
západu/východu slunce 



JEŠTĚD - proč se mi líbí ?
Stavba ještěd je pro mě nenahraditelná, z 
každé strany spojuje Ještědský hřeben a tvoří 
nádhernou špičku.



JEŠTĚD - hotel i vysílač
Ještěd slouží nejen jako hotel a restaurace, ale i jako vysílač 

- 1.7 1958 se začal šířit signál z provizorního vysílače 
- 1.5 1959 zahájen pravidelný provoz 



JEŠTĚD - historie 
Architekt: karel Hubáček

1963 vyhořela ještědská chata, lidé 
mezi sebou začali spontánně 
vybírat peníze na znovupostavení. 
Později byl postaven roku 1966 až 
1973.


